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Waarom spreekt de overheid het reservefonds van de ziekenfondsen niet aan om het gat in de  
begroting (mee) te helpen dichten? Dat was de kern van de vraag die kamerlid Luk Van Biesen  
(Open VLD) minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid Laurette Onkelinx (PS) stelde. 

 
 

Eind 2010 bevatte het reservefonds van de ziekenfondsen een bedrag van maar liefst 501 miljoen euro. Tijdens een 
eerdere discussie de Kamer kwamen de commissieleden tot de conclusie dat  

dit bedrag best naar de sociale zekerheid teruggestort kon worden. Het verwondert Luk Van 
Biesen dan ook dat er nog steeds niets met dit bedrag aangevangen is. ‘Waarom heeft men er 
tijdens de regeringsonderhandelingen niet aan gedacht (een deel van) het reservefonds te  
gebruiken om de begroting rond te krijgen?’ 
Het liberale kamerlid heeft zo wel een idee waarom er niets met het geld gebeurt. In zijn zoektocht 
doorheen verschillende rekeningen, vond hij dat geld nergens terug. ‘Het doet me vermoeden 
dat het niet echt fysiek, liquide bij de ziekenfondsen aanwezig is en dat ze het voor andere  
doeleinden hebben aan gewend dan in de wet voorzien.’ In haar antwoord maakte Onkelinx zich  
er makkelijk vanaf door te stellen dat de vermindering van het reservefonds eigenlijk zou  
neerkomen op bijkomende uitgaven. Een discutabele boekhoudkundige truc, in de ogen van Luk  
Van Biesen. ‘Het kan onmogelijk de bedoeling zijn dat alle ziekenfondsen elk jaar een paar  
tientallen miljoenen extra in de reservefondsen steken. Het is niet de bedoeling dat er overall 
potjes staan.’ 
 
 	  


